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Plats Oceanen, Mölle 

Sammanträdestid 2024-10-17, kl. 13:30 – 15:40

Närvarande representanter

Ledamöter Mikael Svensson (S), KS ordförande
Monica Hansson (C), SN 
Monika Eriksson (KD), SN
Lars Agbrant (M), KFTN
Gerd Silk, PRO
Britt-Marie Jonsson, PRO
Gudrun Lund, SPF Seniorerna
Ulla Richardsson, SPF Seniorerna 
Gunnar Pettersson, SPF Seniorerna
Catharina Berghorn, SKPF

Ersättare                           Kerstin Zander, PRO
Jonny Karlsson, SPF Seniorerna
Eva-Lotta Abrahamsson, SPF Seniorerna
Monica Janfalk-Karlsson, SKPF

Tjänstepersoner Lina Österhult, kommunsekreterare
Nicklas Olsson, dokumentcontroller
Lena Falk, TF enhetschef förebyggande enhet § 55
Per Svensson (S), kommunstyrelsens ordförande § 51–56

Paragrafer §§ 51–61

Justering Ordföranden och Gerd Silk

Digitala underskrifter Ordföranden Mikael Svensson
Justerare Gerd Silk

Protokollet justerat 2024-10-22
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Innan mötes ordnades ett studiebesök på Trädgården.

§ 51 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 52 Val av justerare
 Till justerare väljs Gerd Silk. 

§ 53 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 54 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 55 Information om mötesplats Mölle och aktiviteter

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Lena Falk informerade om kommunens mötesplatser. I kommunen finns mötesplatser 
för seniorer på Mölle, Hjortsberg, Morup, Slöinge, Ullared och Ätran. Alla mötesplatser 
serverar lunch och ordnar aktiviteter. Aktiviteterna är kostnadsfria. De flesta 
aktiviteterna initieras och ordnas av besökarna, ett par aktiviteter ordnas av personalen 
eller frivilliga. 

Fråga från rådet om fredagsunderhållning som ordnas på Mölle men inte på andra 
mötesplatser. Svar att större aktiviteter ordnas på de andra mötesplatserna på onsdagar. 
Det finns möjlighet för seniorer att besöka alla mötesplatser i kommunen. 

Fråga om riktlinjerna för mötesplatser där rådet tidigare blivit inbjudna att bidra till 
tillämpningen av riktlinjerna. Monica Hansson tar med sig frågan till socialnämnden. 

Diskussion om kostnader och förslag på klippkort. 

Verksamheten informerade om att det kommer ordnas en seniormässa på Mölle 
framöver, mer information kommer senare. 
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§ 56 Aktuella frågor i kommunen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Per Svensson deltog på mötet och informerade om aktuella frågor i kommunen. Bland 
annat ekonomi och budget för samt prognos för befolkningsutvecklingen i kommunen. 

Per informerade även om gåvan kommunen mottagit för att rusta upp Doktors- och 
Laxpromenaden. Kommunstyrelsen har beslutat att bland annat Kommunala 
pensionärsrådet ska vara remissinstans för genomförandet. 

Ett projekt har dragit i gång för Stortorget i Falkenberg vilket bland annat innefattar 
parkeringshänvisningar, tydligare stråk på Nygatan och ett test med sommartorg med 
grönska, aktiviteter, kultur, mat med mera. 

Fråga från rådet om nytt särskilt boende i Vessigebro. Svar att boendet står näst på tur 
efter Trädgården och är idag planerat till 2030, arbete med detaljplan pågår.

§ 57 Rapport från Regionala pensionärsrådet, RPR

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Information kommer på nästa möte, bland annat om besparingar hos Hallands 
bildningsförbund. 

§ 58 Frågor från pensionärsorganisationerna

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inkomna frågor från pensionärsorganisationerna gällande:

1. Pensionärsorganisationer önskar påminna om att rådet är remissinstans för samtliga 
nämnder i frågor inom kommunen som rör äldre personer.

2. Region Hallands bidrag för kulturarrangemang. 
a. Mer information kommer från Regionala pensionärsrådet på nästa möte. 

3. Rutiner för hemgång från sjukhus. 
a. KPR önskar en redogörelse för hur rutiner fungerar i praktiken. 
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b. Monica Hansson informerade kort om Lagen om samverkan vid 
utskrivning från sluten hälso- och sjukvård. Det är idag kö till 
äldreboendena vilket gör att det blir stopp på korttidsboendena.

§ 59 Rapport från socialnämnden 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Monica Hansson informerade från socialnämndens senaste möte. 

§ 60 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Lars Agbrant informerade från kultur-, fritids- och tekniknämndens senaste möte. 
Nämnden har beslutat om budgetunderlag för 2025 samt beslutat att revidera riktlinjen 
”Riktlinjer avseende upplåtelse av offentlig plats i Falkenbergs kommun”.

§ 61 Övriga frågor

- Vägföreningar
o Ulla Richardsson ställde en fråga om kommunen träffar representanter från 

vägföreningar i kommunen och om det sker någon samverkan mellan 
förvaltningen och vägföreningarna? Lars Agbrant återkommer med 
information från kultur-, fritids- och teknikförvaltningen. 

- Arvoden
o Gerd Silk redogjorde för en skrivelse pensionärsorganisationerna skickat 

till arvodeskommittén om att ersättare i rådet bör får ersättning när de 
närvarar på möten, även när de inte tjänstgör. 
Kommunstyrelseförvaltningen har svarat att detta är en fråga för rådets 
arbetsordning. Gerd önskar att en översyn av arbetsordningen genomförs.  

- Spam
o Gudrun Lund varnade för att mail har skickats ut i hennes namn som 

nämnder KPR och som uppmanar att köpa presentkort. 

- På nästa möte kommer datumen för möten 2025 beslutas. Mejla gärna synpunkter 
på dagar som fungerar bättre och sämre till sekreteraren. 

- Nästa möte den 3 december flyttas till KF-salen.
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Mikael Svensson Vice ordförande: Gerd Silk
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